



RIBE BOLDKLUB
1917

Bestyrelsesmøde 19.3.2026 kl. 19.30-21.15

Deltagere: Morten, Kamilla, Simon, Mikkel, Thomas, Peter og Jesper + Lars K
Afbud:

Dagsorden	Referat
1. Sport (30 min) - Besøg Lars K, status på opstart i ungdomsafdelingen - Generelt - Rekruttering sommer - Holland - Ikast	- Status fra Lars omkring fællestræning i ungdom. Der har indtil nu været 38 deltagere på tværs af U15/16. Alle er mødt op med go energi. Og stor entusiasme omkring tilbuddet. Det samme med U13/14. Her var 37. Som ventet var der enkelte af de yngste U13 forældre, der var bekymrede på børnenes vegne – om det fysiske niveau/spring ville være for stort. Det bliver dog fejlet af vejen af drengene selv, der også hér er glade for tilbuddet, og synes det er fedt! - Der er nogle enkelte der endnu ikke har deltaget. Dem følger Lars i tæt samråd med trænerne, for at få dem med ombord også. Kristian Olesen kan pga nyt job kun være til stede om tirsdagen. Om torsdagen vil det være Lars K, Christian R, Rene der står for det. Derudover får de, i de uger hvor Nicolaj K ikke har børnene, hjælp af ham. - Der er aftalt løbende evalueringer på "tema" og øvrige træningsforløb. - Generelt set er både herre- og damesenior godt i gang med både træning, og træningskampe. Og spillertilgang ude fra. - Der arbejdes allerede nu på løsning på forventet træner-situation i drenge ungdom til sommer. - Ungerne der skal til Holland glæder sig. Og forberedelserne kører på skinner. Tøj er bestilt. - Der forventes deltagerrekord igen i år til Ikast Cup. Arbejdsgruppen melder at sponsorerne er på plads. Tøj bestilles snarest.
2. Diverse siden sidst (15 min) - Børnefestival - Lokaletilskud + tilskud til omklædning - Banemøde + kridtere	- Damesenior kan repræsentere RBK til Børnefestivalen i år, da de fleste øvrige vil være til Ikast Cup. Unisport leverer lidt præmier, og nogle fodbold"lege", som vi underholder med. - Jesper er i dialog med Tom Andresen og Niels Rosendahl (og Esbjerg Idrætsråd) omkring lokaletilskud. De er enige i vores klager og utilfredshed. De anbefaler imidlertid, at vi venter et par måneder med at indkalde politikere til dialog. Peter fortæller desuden, at reglerne om tilskud fra lokaler til omklædning laves om, og lempes. - Mikkel har deltaget i kommunens baneudvalgsmøde, og fortæller at Kommunen har penge i budgettet til indkøb af mål (dog ikke letvægtsmål). Vi overvejer, om vi skal bestille nye 3-mands mål, da mange pt. Er beskadiget. Kommunen er bevidst om problemer med lysanlæg. De arbejder på en løsning, som vi forhåbentlig kan se resultaterne af i 2027. Vedr vores ønske om at få lov at kridte på Kunstbanen, meddeles det, at Esbjerg Kommune faktisk kan give os lov til at gøre dette, jf regler fra DBU Jylland. Men at de kommunale miljøkrav hindrer det i øjeblikket. De kigger i stedet ind i en løsning med at lægge faste streger ned i overfladen.

	Ift kridter-bemanningen, fortsætter Hans Peter. Gregers træder til. Brian Jørgensen vil også gerne.
3. Generalforsamling (30 min) • Evaluering • Vedtægter gennemgås til 2027 (udvalg / AI?)	• Jesper vil gerne have at endnu flere deltager i Generalforsamlingen. Det overvejes om der skal opfordres endnu kraftigere til at alle trænere, og samtlige seniorspillere deltager. Skal der gøres mere ud af invitationen? Evt med debatpunkter? • Rasmus C (suppleant i bestyrelsen) vil gerne hjælpe med at opdatere klubbens vedtægter. Han beder om inspiration.
4. Tulipanfest (15 min) • Status	• Kamilla har lagt arbejdsplaner ud. Trænere arbejder nu på at få vagterne besat. Det går desværre lidt trægt med U8 Drengene, der skal pynte den ene tulipanvogn. Pigerne er dog i gang. • Riber Cup udvider i år. Stor succes med ølsalg, og grillpølser.
5. Evt. (15 min) • Baneklargøring • Møderække • 2026 (udvikling, planer mv)	• Vi mødes et par timer i Påsken, og gør anlægget "klar" til sæsonen. Pt, mandag den 6 april, fra kl 9.00 og et par timer frem. • Næste to møder er planlagt. • Vi opdaterer kontingentsatser asap, jf ændringer der blevet præsenteret på Generalforsamling. Der bør overvejes at opstille krav/forventninger til at samtlige årgange og afdelinger stiller en kontaktperson/holdleder som bindeled til klub og aktiviteter. I 2027 fylder klubben 110 år. Skal dette markeres med en opvisningskamp på Bane 1? Ville en nedsat arbejdsgruppe kunne løbe med dette? Skal der nyt gulv i Klubhuset? Og øvrige mindre opdateringer?